
Agent Dzeko: Nie jest typowym środkowym napastnikiem
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Edin Dzeko jest bez wątpienia jednym z najjaśniejszych punktów tego

sezonu w Romie. Napastnik, który miał problemy w poprzednim roku, tym

razem jest najlepszych strzelcem Serie A. Wywiadu dla Rete Sport udzielił

jego agent na Włochy, Silvano Martina.

Komu zawdzięczać jego grę?

- Dzeko jest wielkim piłkarzem, zdobył ponad 250 bramek, zawsze strzelał, mimo że

nie jest typowym środkowym napastnikiem, jak wielu uważa. Jest graczem, który

asystuje, mimo że radość sprawia mu zdobywanie bramek. Nie jest łatwo gdy

zmieniasz kraj. To prawda, że w zeszłym sezonie psuł okazje bramkowe, ale ci,

którzy go znają, wiedzą co może zrobić. Roma ma skrzydłowych, którzy uzupełniają

się z jego cechami i uzyskuje niesamowite wyniki. 

Dziś jest spokojny mentalnie, mimo tego wszystkiego co o nim

powiedziano...

- W zeszłym sezonie zdobył 10 bramek, grając w trudnej lidze i nie grając zawsze.

Były oczywiście łatwe sytuacje bramkowe, przy których się pomylił i co nie leży w

jego naturze. Myślę, że żadnemu piłkarzowi nie przeszkadza krytyka, przeszkadza

fakt, gdy podważają całą twoją karierę.  

Przy niektórych zagraniach i podaniach między liniami przypomina

bardziej trequartistę.

- Jest bardziej drugim napastnikiem, nie środkowym, w niedzielę zagrywał piłki

niczym Totti. Dziś jest bardziej kompletnym napastnikiem pod każdym względem:

potrafi przenieść ciężar gry, zdobywa gole, asystuje. Ludzie spodziewali się

Batistuty, ale nie jest typem takiego gracza.
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